
Heel wat volk op de spreekavond van N-VA afdeling Aarschot op 18 april 2014 

Voorzitter a.i. Kevin Garcia heette de aanwezigen op de spreekavond in het kader van de komende 

verkiezingen welkom, en moest meteen al Vlaams Parlementsvoorzitter Jan Peumans 

verontschuldigen.  Piet De Bruyn, Vlaams volksvertegenwoordiger uit Rotselaar en 3de  plaats Vlaams 

Parlement, werd aangeduid als zijn vervanger.  Hij onderstreepte het belang van de verkiezingen van 

25 mei; N-VA beschikt over een sterk programma, dat de middelen aanreikt om een beter beleid te 

voeren, door radicale hervormingen op sociaal-economisch vlak en door een betere  staatsstructuur.  

Om dit te verwezenlijken zal een verkiezingsresultaat van meer dan 30% nodig zijn. De uitdaging zal 

dan zijn partners te vinden om dit programma uit te voeren, maar het verleden heeft aangetoond dat 

niets onmogelijk is, kijk  bvb naar  de splitsing van de Leuvense universiteit en de regionalisering van 

het onderwijs.  Radicale keuzes dringen zich op, maar N-VA heeft in de Vlaamse regering voldoende 

aangetoond compromissen te kunnen sluiten.  Wij hebben de moed om te zeggen wat moet 

gebeuren, en wij doen dit vanuit ons gemeenschapsdenken voor de volgende generaties. 

 

Professor Hendrik Vuye (2de plaats Kamer) gaf een historisch overzicht van het confederalistisch 

denken in het verleden, in de 19e en 20ste eeuw, in Vlaanderen en in Wallonië en over de hele wereld.  

Niets is nieuw! Confederalisme moet leiden tot vreedzaam en democratisch samenleven en 

welvaartscreatie, en mag geen compromis zijn omwille van het compromis. 

Voor N-VA is confederalisme geen anti-verhaal: iedere partner krijgt verantwoordelijkheden en 

bevoegdheden,  en het mag ook geen “loodgietersconfederalisme” worden. De 3 pijlers zijn: 

welvaartscreatie door efficiënte instellingen en responsabilisering, pacificatie en stoppen van 

wederzijdse blokkeringen en herstel van de democratie. 

Het principe van de Brusselkeuze vindt zijn oorsprong in de veelheid van instellingen in het Brusselse 

Gewest en in de achteruitgang van de welvaart: armoede en werkloosheid.  Brussel kan dit niet zelf 

oplossen, en heeft hiervoor de hulp van Vlaanderen nodig. 

De huidige staatsstructuur lijdt tot efficiëntieverlies.  Voor de Franstaligen is België enkel nog nuttig 

voor “solidariteit” en de transferten. 

Wat N-VA wil is confederalisme, en geen 7de staatshervorming door een loodgieter ontworpen. 

Een van de publieksvragen handelde over de rol van Laken bij de regeringsvorming: het is beter de 

koning daar niet meer bij te betrekken, maar deze rol te laten spelen door de parlementsvoorzitter. 

(kijk ook eens op de website www.hendrikvuye.be) 

 

Ten slotte bedacht onze plaatselijke kandidaat Annick Geyskens (10de plaats Kamerlijst) beide 

sprekers met een geschenk, en deed zij een oproep tot de aanwezigen om een handje toe te steken 

bij de campagne. (website: http://annickgeyskens.be/) 
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